
Generalforsamling i Resenbro Vandværk 

Tors. D. 23. marts 2023 kl. 19.00 i Silkeborg Golfklubs restaurant 

 

 

Velkommen 

Som sædvanlig får vi sild og ost efter generalforsamlingen. 

Dagsorden: 

1) Valg af dirigent.  
 

2) Beretning om det forløbne år. 
 

3) Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse. 
 

4) Budget for det kommende år fremlægges, herunder takstblad. 
 

5) Behandling af indkomne forslag. 
 

6) Valg af revisor. 
 

7) Valg af medlemmer og suppleant til bestyrelsen. 
På valg er:  
 

Hans Henrik Kongsted og Jan Lehd 

 

Suppleant Bo Vestergård og Bernt Østergård 

 

8) Eventuelt 
 

 

          Bestyrelsen 



Formanden bød velkommen til generalforsamling 2023 

 

1. Valg af dirigent: Karl Ejner Nielsen blev valgt. 

2. Beretning ved formanden: 

Vi har solgt 44.149 m2 vand    

( 2021 44.823) 

           1 ny forbruger på Smingevej og 1 ny forbruger på Stidalsvej 

 

Vi har købt en robotklipper, som kan løftes ud til gaden. 

 

Vi har diskuteret om hegnet skal males. Et nyt koster 47.000 kr. + 

moms, og hvis vi maler er prisen ca. 17.000 kr. med arbejdsløn. 

Henning har repareret taget, og haft Knud Tømrer til at se på 

stenene. De holder nok kun 3 år fordi de smuldrer. 

Aftalen er, at vi ikke går i gang med store projekter lige nu. 

Vi bruger ikke mere strøm, men elprisen gør, at vi får nogle kæmpe 

regninger. 

 

Så gik sommeren. 

Senere monterede Erik og Alf et afløb kun til boring 3, så vi kan 

skylle slangen, når det passer os. 

September skulle pumpen i boring 3 byttes og slangen renses.  

Erik havde lagt svampe i slangen for at rense den. Det lykkedes ikke 

at skylle dem ud den dag. 

PC-brøndborer kom igen dagen efter og skyllede nede fra værket, 

der kom 3 ekstra svampe ud, som havde siddet længe,  



(udover de 3 som Erik lagde i).  

Der skal et højt lufttryk + vand til at rense slangen. 

 

Plæneklipperen blev afleveret hos forhandleren til service og 

opbevaring. 

 

I oktober blev der taget vandprøver, mest for pesticider og PFAS. De 

skulle tages inden nytår ifølge ministeriets bekendtgørelse. 

Der er ikke PFAS i vores vand. 

Vores farvetal ligger konstant omkring 2, det må højst være 5 ud af 

vandværket. 

November: 

Jeg har tændt varmeblæserne i de to boringer ved værket som 

frostsikring. 

3. Kassereren gennemgik regnskabet. Vi har penge i banken, og 

økonomien er god. Benny Jensen havde positive kommentarer til 

regnskabet. Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

4. Budget og takstblad blev gennemgået. 

5. Ingen indkomne forslag. 

6. Valg af revisor: Lars Christensen blev genvalgt. 

7. Valg til bestyrelsen: genvalg til Jan Lehd og Henrik Kongsted. 

suppleanterne Bo Vestergård og Bernt Østergård blev genvalgt. 

8. Eventuelt: Karsten Pedersen og Benny Jensen foreslog at lægge 

regnskabet på hjemmesiden. 

 

Tak til Karl Ejner og Lars og bestyrelsen. 


